
 

 
Žalec, 5. 6. 2017 

 

 

ZAPISNIK 

 

 

1. seje upravnega odbora šolskega sklada I. OŠ Žalec v šolskem letu 2016/17, 

ki je bila v  ponedeljek, 5. 6. 2017, ob 17.00 v študijski učilnici na I. OŠ Žalec 

 

Prisotni: Mateja Pesjak, Katja Veligošek, Andrej Pišorn, Maja Potočnik, Tatjana Žgank 

Meža in Damjana Šlander 

 

Opravičeno odsotni: Urška Jeršič, Anja Kranjc Zakonjšek in Elica Vasle 

 

G. Andrej Pišorn, predsednik upravnega odbora šolskega sklada I.OŠ Žalec, je pozdravil vse 

prisotne in predlagal sledeči  

 

Dnevni red:  

 

1. Pregled in potrditev zapisnika prejšnje seje 

2. Pregled dotacij v šolski sklad v tem šolskem letu 

3. Pregled porabe sredstev šolskega sklada 

4. Razno 

 

na katerega prisotni niso imeli pripomb in so ga soglasno potrdili. 

 

 

 

K 1. točki 

 

G. Pišorn je prebral zapisnik prejšnje seje z dne 12. 4. 2016. Pripomb o realizaciji sklepov prejšnje 

seje ni bilo, zato je bil sprejet 

 

Sklep št.1: Potrdi se zapisnik s seje 12. 4. 2016. 

 

 

K 2. točki 

 

Pregledali smo dotacije v šolski sklad ter ugotovili, da je položnico z izpisanim zneskom 

poravnalo več staršev kot prejšnje leto, ko so bile poslane položnice brez zneska. Zato sprejmemo 

 

 

Sklep št.2: Staršem se v šolskem letu 2017/18 pošljejo položnice za šolski sklad z izpisanim 

zneskom 10 evrov. 

 

 



K 3. točki 

 

Pregledali smo porabo denarja.  Vsi smo se strinjali, da ločene konta  kartice za matično šolo in 

obe podružnici pripomorejo k večji preglednosti porabe sredstev. Po krajši razpravi glede porabe 

sredstev, ki so še na računu sprejmemo 

 

Sklep št. 3: Sredstva, ki so še na računu se skladno s 4. sklepom seje upravnega odbora z dne 

12. 4. 2017 namenijo za nakup učbenikov za na klop (berilo Sreča se mi  v pesmi smeje 7 in 

berilo Skrivno življenje besed 9) v znesku 2703,39 evrov in za valeto. 

 

Na predlog gospe ravnateljice o nabavi sistema scenskih zaves je bil sprejet tudi 

 

Sklep št. 4: Svetu staršev se predlaga, naj v naslednjem šolskem letu  poda svoje mnenje o 

nakupu scenskih zaves glede na to, da trenutno ni zadosti sredstev na računu ŠS. 

 

 

K 4. točki 

 

Ga. ravnateljica je predstavila stroške papirja in črnila za potrebe fotokopiranja in pojasnila, da  se 

večina fotokopij porabi za učence pri preverjanju znanja, pripravi na tekmovanja, nacionalna 

preverjanja znanja… Po razpravi se sprejme 

 

Sklep št. 5: Po predstavitvi ravnateljice, da je večina fotokopij namenjena učencem, se je 

odbor odločil, da se poravnajo stroški za papir in črnilo v znesku 549,78 evrov iz računa ŠS. 

 

Sprejme se 

 

Sklep št. 6: Članom odbora se pošlje konec junija izpis postavk na konta kartici. 

 

Sprejme se tudi 

 

Sklep št. 7: Naslednji sestanek v šolskem letu 2017/18 bo v začetku meseca maja. 

 

Sestanek smo zaključili ob 17.50 uri. 

 

 

Zapisala:                                                                                    Predsednik UO šolskega sklada: 

Damjana Šlander                                                                       Andrej Pišorn 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Priloga:  

- Kartice konta usklajene z dogovori in sklepi sestanka UO 


